
Są  już  zgony  po  preparacie
AstraZeneci
17 marca 2021
Maciej  Pawlicki  neguje  sposób  liczenia  zarażonych
koronawirusem.  Podkreśla,  że  testy  nie  są  precyzyjne.
Dziennikarz  zarzuca  rządowi  źle  podejście  do  walki  z
koronawirusem.
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